
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 14/12/2021 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
 
ΘΕΜΑ: «Έλλειψη αστυνομικού δυναμικού στην Π.Ε. Λασιθίου» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σε πρόσφατη ανακοίνωση της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Λασιθίου, η οποία 
δημοσιεύτηκε και στον τοπικό ηλεκτρονικό τύπο, εκτέθηκαν θέματα που άπτονται της 
λειτουργίας της Υποδιεύθυνσης Ασφαλείας (Υ.Α.) και των Αστυνομικών Τμημάτων 
(Α.Τ.) Λασιθίου. Τα εν λόγω ζητήματα παρουσιάστηκαν και σε πρόσφατη συνάντηση 
των εκπροσώπων της με τον Γενικό Περιφερειακό Αστυνομικό Διευθυντή Κρήτης. 
Βασικό θέμα, το οποίο εκτενώς αναλύθηκε, είναι η έλλειψη προσωπικού στην Π.Ε. 
Λασιθίου και κυρίως στο νεοϊδρυθέν Α.Τ. Νεάπολης, καθώς και η ενίσχυση της Υ.Α. 
Αγίου Νικολάου και του Τμήματος Ασφαλείας (Τ.Α.) Ιεράπετρας με υπηρεσιακά 
οχήματα. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεστε, δια των ενεργειών σας, να ικανοποιήσετε τα αιτήματα της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Λασιθίου, ενισχύοντας αφενός με αστυνομικό δυναμικό την 
αναφερόμενη Περιφερειακή Ενότητα και αφετέρου με υπηρεσιακά οχήματα τις 
Αστυνομικές της Υπηρεσίες; 

2. Διατίθεστε επιπρόσθετα να καθιερώσετε κίνητρα υπηρέτησης και παραμονής στις 
Αστυνομικές Υπηρεσίες της Π.Ε. Λασιθίου επί μακρόν, διότι παρατηρείται χρόνια 
απροθυμία επί του αναφερόμενου θέματος; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2162

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/1/2022




